
Protokol Nr 106/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 22 listopada2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzqdu: Marek Pachnik
Piotr WieczoreK
Lukasz Bogucki

orazt Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo6ciami
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Agnieszka Uscinska - radca prawny

Porzqdek posiedzenia:

Otwarcie oosiedzenia.
Przyjqcie porzqdku obrad.
Informacja o dzialalnosci starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
Przedstawienie informaqi z wykonania planu finansowego SPZOZ w Mihsku Maz, zer
lll kwartaly 2017 r.

5. Podjqcie uchwaly w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej
ubiegajqcego sig o awans na stopien nauczyciela mianowanego.

6. Podjqcie uchwaly w sprawie u2yczenia czqsci nieruchomosci polozonej
Ruda, gmina Dqbe Wielkie, stanowiqcej drogg powiatowq nr 2222W.

7. Podjqcie uchwaly w sprawie u2yczenia nieruchomosci polozonych w
stanowiqcych drogi powiatowe,

8. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na201T rok.
9. Sprawy ro2ne.
10. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 14 listopada2017 r.
11 Zamkniqcie posiedzenia.
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dla nauczyciela

w miej:;cowosci

gminie Halinow,

Ad. 1

Starosta - Antoni Jan Iarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni JanTarczynski odczytat porzqdek posiedzenia.

Ad. 3
Starosta - Anton i Jan T arczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach :

- odbyla siq kontrola Panstwowego Archiwum w Siedlcach (wstgpna ocena za maly'
zasob kadrowy zajmuje siq tq problematykq),
- podpisana zostala umowa z MON na projekt dot. klas mundurowych w ZS Nr 1

w Minsku Maz. (kwota projektu 64.000 zl),



- sE problemy zwiEzane z ewidencjq pojazdow w Wydziale Komunikacji w zwiqzkg
z wprowadzonym systemem CEpIK 2.0,
- wptyngto pismo od firmy Polaqua dotyczqce zadania inwestycyjnego,
poinformowano, 2e rozpoczynajq siq prace na odcinku Wqzel Lubelska Oo'Wglta
Konik,
- w ramach Europejskich Dni Pracodawcow w Powiatowym Urzqdzie Pracy o<lbyla siq
konferencja ,,Rozwoj ksztatcenia zawodowego szansq pracodawcow na lokalnyni
rynku pracy",
- wptynglo pismo Burmistrza Miasta N/insk Maz. informujqce, 2e na wykonanie
przejscia pieszo-rowerowego w tunelu na ul. Sosnkowskiego pokryjq 4Oo/o wartosci ze
srodkow znadwyZki budzetu 22017 r.

Wicestarosta - Krzysztof Pfochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- podpisana zostala umowa z MEN w sprawie ,,Wczesnego wspomagania rozwoju"
w ramach programu ,,Za Zyciem" (zajqcia z psychologiem i pedagogiem dla dzieci
z calego powiatu),
- odestane zostaty dokumenty do PKP PLK w zakresie utworzenia klas kolejowych,
- uczestniczyl w uroczysto6ci, na ktorej Minister Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej --
Elzbieta Rafalska nagrodzila dyrektor PSDS w Minsku Maz. - Justyng Juszczak za
nowatorskie rozwiqzania w pomocy spolecznej (1ako jednq z 5 osob w kraju). Dodat,
ze wczesniej p. Anna Padzik zostata nagrodzona przez MEN.

Ad.4
Gtowna ksiggowa SPZOZ Agnieszka Chojecka-Zaperly przedstawita

rnformacjq z wykonania planu finansowego SPZOZ za lll kwartaly ',20j7 r
Poinformowala, ze wykonanie sprzedazy jest na poziomie72,7lo/o,koszly dzialalnosci
operacyjnej wykonano w 72,78%, podatki i optaty - gs% (wysokie wykonanie ze
wzglqdu, 2e rozliczane sE w calo5ci na poczqtku roku, ate Soh to rezerwa nil koszty
prowadzenia spraw sqdowych), pozostale koszty operacyjne wykonano na poziomie
69,10% (du2a czgsc rozliczeniasrodkowtrwalych iwyposazeniezakupionego;zclotacji
bqdzie przypadala w ostatnim kwartale), przychody finansowe - 53,7t%, koszty'
finansowe - 57ok.
Gtowna ksiggowa SPZOZ wyjaSnila, ze jest przekroczenie, je6li chodzi o podatek
dochodowy, ktore wynika z tego, ze od kary umownej zaptaconej do NFZ ;zaplacic
podatek. Dodala, 2e podatek dochodowy SPZOZ placi tylko od wydatkow nie
statutowych. DzialalnoSc medyczna jako taka jest zwolniona . Ponadto poinforrnowala,
ze jest decyfa, ze wszystkie nadwykonania bgdq zaplacone (ponad 800.000 zt).
Dodala, 2e SPZOZ olrzymal Srodki ryczaftowe, a nie wykonany zostaf plan (wykonanie
na poziomie ok. 90%).
Rozliczono z modernizaqi przychodni tylko kwotq 22.473,38 zl, ale zakres prac jest
znacznie wiqkszy, modernizacja szpitala - 206.000 z+, budowa indywidualnego
przylqcza PEC do przychodni - 50.430 zl.
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e niepokojqce jest, ze wskaznik
wykonania kosztow wynosi 72,75ok, a z wykonania czasu powinien bycTs%,
P. Agnieszka Chojecka-Zaperly powiedziala, 2e w planie kosztow zakladano to do
czego zobowiqzuje ustawa, czyli od pa2dziernlka jest podwyzka wynag;rodzenw sluzbie zdrowia, a jednocze6nie wzrost z 800 zl stawek dla fietqgniarekipolozonych,aleraz bgdzie l.200zliplanzakladajuzten wzrost. Faktycznielesttez
lak, 2e plan teraz zostal ograniczony, poniewa2 poczynione zostaly pewne dzialania



zwiqzane z zatudnieniem. Na ostatni kwartat tego roku przewidziala wyZsze koszty
zw tqzane z ty m wzrostem wyna g rodzen.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocita siq z pytaniem, czy przy symulacji
wykonania catego roku molna wyszacowac, jaki bqdzie poziom wykonani6
przychodow i kosztow za caly rok.
Gfowna ksiqgowa SPZOZ powiedziala, 2e otrzymujemy ryczaft, jak nie wykonamy
planu to w przyszfym roku Srodki zostanq zabrane. Umowa ktora jest gwarantuje
okreslony poziom przychodow iten poziom spzoz ma zapewniony.
Z-ca dyr. SPZOZ - Mieczyslaw Romejko powied zial,2e rozliczenie ryczallu bgdzie pct
wykonaniu kwartalu, czyli w przyszlym roku. Powiedzial, 2e lrzeba bqdzie wykona6
wigcej Swiadczen , zale same pieniqdze, czylileczyc taniej. Powiedzial, ze jest problem
biafego personelu, brakuje lekarzy w POZ. Wykonanie w poradniach specjalistycznych
w szpitalijest na chwilq obecnq wykonanie 95%, ale w szpital na poziomie B8%.

Z-ca dyr. Czeslaw Mazek powiedzial,, 2e w zakresie modernizacji przychodni
glowna czqSc robot zostata zakonczona, trwajq prace porzqdkowe. Podpisanq aneksy
z wykonawcq i 5 grudnia br. planowane jest zakonczenie robot. Prace sq jeszcze
kontynuowane przy wejSciu glownym i przy klatce schodowej. Roboty na zewnqt rz jak
podjazdy, schody, balustrady sq wykonane.
W zakresie modernizaili szpitala etap I od dwoch tygodni caly plac budowy jest
przekazany. Dodal, 2e aby przekazac catosc do remontu trzeba bylo przeniesc siary
OlT, blokioperacyjne, laboratorium do pawilonu, pozniej pomieszczenia po starym Oli
dostosowac do potrzeb oddziatu polozniczego, po czqsciowej przeprowadzce 4
pomieszczenia po oddziale polozniczym |rzeba byto dostosowac na cele bloku
porodowego. Wykonawca w ciqgu tygodnia skonczy roboty wyburzeniowe. Dodal, ze
wykonawca powinien dotrzymac wczeSniejszych ustalen i w pieruvszych dniach
grudnia centrale wentylacyjne powinny zostac zamontowane w wentylatorni.
WyjaSnit, ze w poradni K na parterze sq wykonywane wszystkie instalacje, polozone
sq plyty kadonowo-gipsowe, a wykonawca przewiduje, ze tq czgsc zakonczy do kohca
roku. Jak zostanie to wykonane to bqdzie przerob na ok. 1 mln zt. Wylasnil,2e
wyposazenie do pawilonu w zasadzie juz jest brakuje jedynie kilku sprzqtow
medycznych, ale dostawca mial w tym przypadku 6 tygodni na dostawQ i w grudniu
powinno byc pelne wyposazenie.
P. Czeslaw Mazek poinformowal, 2e w tej chwili budowane jest przytqc:ze sieci
cieplowniczei, PEC twierdzi, ze do korica listopada to przylqczebqdzie wybuclowane.
Poinformowal, 2e w zlo2onym pismie zwrocono siq o zaakceptowanie prosby
w zakresie uwzglgdnienia czqsciowego wyposalenia kuchni tj. zakup szatkownicy
i rozdrabniacza do warzyw. WyjaSnit, 2e ogrodzenie i parking sq wykonane i odebrane.
W zakresie remontu dachow podpisane zostaly umowy i w dniu dzisiejszym mialy byc
rozpoczgte prace i zrealizowane do 1b grudnia br.
Ponadto powiedzial, 2e wptyw na wykonanie pieru'rotnego przerobu w z:akresie
modernizacji szpitala mialo m.in. to 2e nie molna byto rozpoczEc prac bez
przeniesienia pewnych oddzialow do pawilonu oraz lrzeba byto powtarzac przetargi,
bo nie byto ofert.

P. Mieczyslaw Romejko powiedzial, 2e trwajqce prace modernizacyjne
w szpitalu sq uciqzliwe dla biezqcej dzialalno6ci.

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

w dniu 30 pa2dziernika br. p. Katarzyna Pienczuk nauczyciel jq:zyka polskiego
w Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcym w Mirisk u Maz. zlo2yla wnlosek o podjgcie



postQpowania egzaminacyjnego na stopien nauczyciela mianowanego. Dodala, ze
nale2y powolac komisjq, dodata, ze termin posiedzenia komisji ustalono na dzierr
1 grudnia br. Nastqpnie przedstawila projekt uchwaly w sprawie powotania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien nauczyciela
mianowanego. Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqc)
Powiatu opowiedziaf sig jednogtoSnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 661/17 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopieri
nauczyciela mianowanego.

Ad. 6
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osinski

powiedzial, ze Wojt Gminy Dqbe Wielkie zwrocil sig o zgodq na uZyczenie dziaNki
nr608/1 potoznej w m. Ruda na cele budowlane w zwiqzku z planowanqr<>alizaq-4
inwestycji polegajqcej na przebudowie ul. Ogrodowej w m. Ruda. Dodal, ze fi:y<:zenie)
jest na okres do 30 czerwca 2020 r. Nastgpnie odczytat projekt uchwaty w iprawie
uZyczenia czg6ci nieruchomosci potozonej w miejscowoSci Ruda, gmina Dgbe Wielkie,
stanowiqcej drogg powiatowq nr 2222W. Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjgciem uchwaty Zarzqd Powiatu opowiedziat siq iednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 662/17 w sprawie u2yczenia czgsci
nieruchomoSci poNo2onej w miejscowo6ci Ruda, gmina Dqbe wielkie,
stanowiqcej drogg powiatowq nr 2222W.

Ad. 7
Naczelnik Wydzialu Gospodarki N ieruchomosciam i poinformowat, ze Bu rmistrz

Halinowa wystqpil z wnioskiem o uZyczenie nieruchomoSci na cele budowlane
37 dzialek drogowychw zwiqzku z planowanq budowq ok. 10 km tras rowerowych.
Dodal, 2e u2yczenie na okres do 31 grudnia 2024 r. Nastgpnie odczytal prrojekt
uchwaly w sprawie u2yczenia nieruchomosci polozonych w gminie llalinow,
stanowiqcych drogi powiatowe; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem
uchwaly Zarzqd opowiedzial siq jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 6631,17 w sprawie u2,yczenia
nieruchomo6ci poNo2onych w gminie Halinow, stanowiqcych drogi powiatowe.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. WyjaSnifa, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z bud2etu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy paragrafami w rama,oh tego
samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych orazprzeniesieniu wydatkow zrczerwy
budzetowej i dotyczq:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Mazowieckim,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztatcqcego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkof Agrotechnicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Zawodowych Nr 2 w Minsk u Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz.



- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mihsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej w Kqtach,
- Domu Pomocy Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni,
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Mihsku Maz,
- Powiatowego Srodowiskowego Domu samopomocy w Minsku Maz,

Skarbnik Powiatu przedstawita wniosek dyrektora SSZZOZ w Rudce z proSbq
o_darowizng pieniqz.nE na organizaqg spotkania wigilijnego dla podopiecznych w dniu
19 grudnia br. Wyjasnila,2e nie jest to nasze zadanie inie moze'my pr=yrnac Srodkow.

Nastgpnie przeprowadzono gfosowanie, w kt6rym za podjqciem uchwaty cztonkowie
Zarzqdu gtosowa I i n astgp ujqco :

- Starosta - Antoni Jan Tarczyhski - za podjgciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaiy,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaty
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto,

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 664/17 w sprawie zmian w budiecie
Powiatu na 2017 rok.



Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Barlnicki przedstawit informacjq nia
temat wnioskow zloZonych do Mazowieckiego Urzqdu Wojewodzkiego w ramach tzw
,,schetynowek",
Starosta powiedzial, ze pierwsza inform acja laka ukazala sig data nam dosyc wysokie
miejsca w rankingu, a po ocenie przez komisjg wnioski znalazly sig na pozycjach bez
szans na dofinansowanie.

P, Wincenty Barlnicki powiedzial, 2e 30 sierpnia br, nastqpilo ogloszenie
konkursu, a termin skladania wnioskow byt do 15 wrzeSniabr. Zlozone zostaly wnioski
na dwie drogi, w tym samym ciqgu tylko w ro2nym pikietazu droga Mihsk Maz. - Mrozy,
W dniu 9 pa2dziernika br, otrzymalismy wezwanie do wyja6nienia wniosku w zakresie
szerokosci pobocza, Wyjasnienie zostalo wyslane do Urzqdu Wojewodzkiego w dniu
11 pa2dziernika br. W dniu 14 listopadabr, ukazata sig wstqpna tista rankingowa, na
ktorej to wtaSnie liScie nasze wnioski znalazly sig na 4 i 6 pozycji i przeszly do oceny
szczegolowej przez kom isjq.
Wyja6nil, ze ocenie podlegato 6 kryteriow w oparciu, o ktore wnioski otrzymujq
okreslonq ilosc punktow i konkretnq pozycjq na liScie wstgpnej podpisanei-prz6i
wojewodg, Powiedzial, 2e nasze wnioski znalazly sig na poz, 39 i 4i z ogolnq ilosciq
punktow odpowiednio 25 i 24 pkt na 42 mozliwe do osiqgnigcia,
Nastqpnie przedstawil informacjg o iloSci przyznanych punktow w poszczegolnych
kryteriach:
1) znaczenie zadania dla infrastruktury drogowej w sposob gwarantujqcy

podnoszenie bezpieczeristwa ruchu drogowego punktacja od 0 do j2 pkt
(otrzymaliSmy odpowiednio 9 pkt i 8,5 pkt)

2) znaczenie zadania dla rozwoju spojnej sieci drog publicznych na obszarz<>
wojewodztwa oraz wptyw zadania na poprawg dostqpnoSci czasowej n€l



obszarach o najwyzszym wska2niku peryferyjnoSci czasowej punktacja od 0 do
7 pkt (olrzymalismy po 3 pkt w obu wnioskach).

P. Wincenty Barlnicki wyja6nil, 2e taka sam czgsc opisowa przy wnioskach funkcjonuje
od lat, a wniosek na ul. Przemyslowq z roku ubieglego na 5 pkt otrzymal5 pkt. Dodal,
ze biorqc pod uwagg wzglgdy bezpieczenstwa ciqg drogowy Minsk Maz. - Mrozy jest
wazniejszy niz ul. Przemyslowa.

3) wptyw zadania na poprawQ dostqpnosci komunikacyjnej w szczegolnosci dcr
instytucji publicznych Swiadczqcych uslugi publiczne punktacja 0 -10 pkt.

Wyjasnil, ze we wniosku wymieniono wszystkie instytucje ulyteczno6ci publicznej
i dolqczono zalqcznik mapowy. Wnioski oLrzymaly odpowiednio 4 pkt i 3,5 pkt.

4) poziom dochodow wlasnych wnioskodawcy punktacja B pkt (otrzymalismy po S pkt)

5) kontynuacja zadania punktacja od 0 do 2 pkt (otrzymalismy po 1 pkt).
W zgtoszonych zadaniach nie ma kontynuacji.

6) wplyw zadania na zmniejszenie ryzyka wystqpienia wypadku drogowego na
obszarach o najwyzszym poziomie wypadkowoSci punktacja od 0 do 3 pkt
(otrzymalismy po 3 pkt).

P. Wincenty Baftnicki powiedzial, 2e w konsekwencji pierwszy wniosek otrzyma,l
25 pkt, a drugi 24 pkt na 42 mozliwe do osiqgniqcia. Po ukazaniu sig listy wstgpnej,
wojewoda dal wnioskodawcom 7 dni na wniesienie zaslrzeZen do tej listy rankin5lowej
ZglosiliSmy zastrze2enia do tej listy rankingowej i podnieslismy wszystkie kwestie
zwiqzane z kryterium 2 i 3 dla obydwu wnioskow z prosbq o ponownqanalizq,

Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zwrocil siq z pytaniem, czy nie bylo tak ze
Urzqd Wojewodzki wystqpil o uzupelnienie dokumentacji, a tego nie spelnilismy, bo
takq informacjg otrzymal.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki dodal, 2e byly pytania o kwestiq szerokosci
chodnikow.

Naczelnik Wydziafu Inwestycji odpowiedzial,2e wyja6nienie zostalo przesfane
do Urzqdu Wojewodzkiego z informacjq,2e byla pomylka projektanta. Ponadto gdyby
tak bylo, 2e duZa waga byla kladziona na szeroko6c chodnikow to nasze wniosiki nie
znalazlyby sig na pierwszej liscie tylko zostaly odrzucone. Wyjasnil, ze minimalna
szerokosc chodnika to 1,5 m (bez obrzeZa i krawgznika), jest jedyna mozliwosc
odstgpstwa od tych warunkow technicznych, ale po uzyskaniu zgody od Ministra
Infrastruktury. Uzyskanie takiej zgody jest mozliwe na etapie pozwolenia na budowg,
a nie ma takiej mozliwo6ci przy zgloszeniu na budowq, a obydwa wnioski byfy na
zgloszenie.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil siq z pytaniem, czy tylko nasze
zadania byty na zgloszenie, a pozostale zadania, ktore znalazly sig na liscie byly na
pozwolenie na budowq.

P. Wincenty Bartnicki powiedzial, Ze nie ma takiej wiedzy.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 4 grudnia br.



Ad.11

Ponadto Starosta zaprosil na powiatowy
27 listopadabr. orazw dniu 28 listopada br.

Ad. 10

Dzien Pracownika Socjalnego w dniu
na Powiatowe Forum Kulturv.

Protokol posiedzenia w dniu 14 listopada br. zostal przyjqty jednoglosnie.

Zamkn igcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. Marek pachnik

Piotr Wieczorek

t-ukasz Bogucki


